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Vragen van het lid Kops (PVV) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat statushouders nog altijd met voorrang 
een woning krijgen (ingezonden 5 juli 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Nieuwkomer krijgt nog steeds voorrang op huis»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van dat het schandalig en onacceptabel is dat statushou-
ders nog altijd met voorrang een woning toegewezen krijgen? Zo nee, hoe 
legt u dat uit aan de Nederlanders die, in tegenstelling tot statushouders, wel 
jarenlang op de wachtlijst moeten staan? 

Vraag 3
Wanneer stopt u de discriminatie van de Nederlanders? Wanneer gaat u zich 
eens als een Nederlandse Minister gedragen en kiest u voor de Nederlan-
ders? 

Vraag 4
Bent u bereid ervoor te zorgen dat er geen enkele woning meer wordt 
weggegeven aan statushouders? Zo nee, waarom vindt u de huisvesting van 
statushouders belangrijker dan de huisvesting van de Nederlanders?

1 Telegraaf, 4 juli 2018: https://www.telegraaf.nl/nieuws/2256586/nieuwkomer-krijgt-nog-steeds-
voorrang-op-huis
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